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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2022-02-01 

Plats:   Orrliden 

Närvarande Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Satu Verlinna 

Ulrika Kårefjärd 

Roger Gill 

Sonja Andersson 

Ulf Pettersson 

Joakim Wallgren 

Nina Lindström  

  

Ej närvarande:  

     

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2021-12-07, till handlingarna.  

 

3. Orrliden – korta avstämningar 
a. Spelarbås – 9v9-planen, dialog med kommunen. 

Seniorlagen och de äldsta ungdomslagen är nu igång och tränar ute när 

planerna så tillåter. 

Vid möte i mars tas dialogen upp med kommunen rörande spelarbås till 9v9-

planen. 
b. Framtid Orrliden och Orrlidengruppen – ansvar och uppdrag 

Orrlidengruppen behöver strukturera upp sig och sätta en mötesmatta för året 

samt involvera vaktmästaren. 

Satu har tagit fram underlag på text som ska ut till alla i föreningen och 

boende i Skogstorp om Framtid Orrliden. Det är ett formulär där alla har 

möjlighet att lämna in synpunkter och idéer plus att man har möjlighet att 

delta i arbetet kring Orrlidengruppen. 

 

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten 
a. Avstämning Ungdomsverksamheten 

En utvärdering har sammanställts från enkäten som skickats till våra lag och 

åsikter som kommit fram har bl.a. varit temakvällar för tränare, varma jackor, 

bättre naturgräsplan samt önskemål om att få tillgång till kansliet några 

kvällar. 

Vi kommer att summera och skicka ut en återkoppling till lagen. 

Jocke, Malin och Maria ansvarar. 
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Vi saknar tränare till PF2016 och vi har efterlyst intresserad person/personer via 

hemsida. Inom kort kallar Fotbollskommittén till ett föräldramöte med laget. 

b. Seniorverksamheten, läget och inför säsongen 2022, förslag till 

tränaravtal 
Vi flyttar upp F17 och hanterar dem inom seniorverksamheten i år. De kommer 

troligen hamna i en serie som kräver längre resor (seriesammansättningen är 

ute på remiss) och vi behöver täcka upp budgeten med dessa resor.  

Maria får i uppdrag att ta fram ett avtal för ledarna i F17. 

Damlaget får två nya ledare, Helena Hansson och Viktoria Gustavsson, så nu 

är truppen komplett. Satu får i uppdrag att teckna avtal med samtliga ledare i 

damlaget. 

Herrlaget har fått en ny assisterande tränare i Anton Ayyad. Avtalen, för 

herrlagets ledare, är snart klara och Uffe får i uppdrag att slutföra uppdraget. 
c. Fotbollskommittén 2022 – hur stärker vi den  

Vi behöver stärka upp kommittén med fler personer då Satu och Uffe har 

många andra åtaganden. Jocke och Malin är kvar, men som helhet behöver 

kommittén fler personer och med en balans mellan senior och ungdom. 

Maria tar tag i att ringa runt till alla lag inför serieanmälan istället för att kalla till 

en tränarträff i dessa tider.  
d. Arrangemang av Cup 2022 

Det har gått ut en intresseanmälan om att delta i cupkommittén och hittills är 

det två spelare från damlaget som visat intresse. Vi beslutar att vi fortsätter 

arbeta för att genomföra en cup och skulle pandemin begränsa oss så tar vi 

ställning till det då. 

 

5. Ekonomi – lägesrapport 
a. Läget januari-december 

Vissa ekonomiska rapporteringar är ännu inte klara och vår redovisningsbyrå 

ska göra klart det sista inom kort. Men på det stora hela ser vi ut att landa 

enligt plan. 

b. Budgetarbete 2022 
Maria och Roger har påbörjat arbetet men det är ännu inte helt klart.  
 

6. Strategiska frågor 
a. Diplomerad Förening – summering av läget och möte med SöFF 

Ulrika och Pär träffade Marcus Holmberg och Kalle Siljebråth från SöFF och gick 

igenom arbetsgången med att checka av våra delar för att bli en diplomerad 

förening. Allt registreras via Fogis. 

SöFF kommer kalla oss, IFK och Kvicksund till ett diskussionsmöte för att komma 

igång med vårt arbete under året. 

b. Årshjul och översiktlig planering 
Vi tittade på underlaget och gick igenom om det var något akut nu som vi 

ännu inte fångat. 

Vi planerar in en tränarträff i början/mitten på mars. Pär, Jocke, Ulrika, Satu, 

Malin och Maria lägger en agenda. 

Vi beslutar att inte arrangera Valborg i år. 
c. Inför Årsmötet – datum och ansvar för material, valberedningens 

arbete 
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Vi beslutar att hålla årsmötet tisdagen den 22 mars kl19. Vad gäller underlag 

så hanterar Roger ekonomidelarna samt att Maria och Nina ombesörjer övriga 

delar.  

Pär har träffat Jörgen i Valberedningen för en första dialog. Jörgen kommer 

därefter kontakta samtliga i styrelsen. 
 

7. Rapporter och inbjudningar 

a. Kansliet aktuella frågor 
Firman som installerat planbelysningen har återigen varit på plats och både vi 

som förening och kommunen har lämnat önskemål på justeringar. 

Hemmavinsten har ett digitalt möte imorgon inför en ny kampanj, Maria deltar. 

Det är just nu många träningsmatcher inbokade på Orrliden. 
b. SöFF Årsmöte 2 mars, Nyköping 

Micke och Uffe representerar föreningen. 
c. Uppfångade frågor i föreningen 

Inga uppkomna frågor. 
 

8. Styrelsemöten våren 2022 
a. Tisdagar 18.00-20.15 

8 mars, 5 april, 3 maj och 14 juni 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 

10. Summering och utvärdering av dagens möte 

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 
• Ett formulär ska ut rörande Framtid Orrliden 

• En återkoppling ska ut till lagen efter enkäten 

• Maria fick i uppdrag att ta fram ett avtal för ledarna i F17 

• Satu fick i uppdrag att teckna avtal med ledarna i damlaget 

• Uffe fick i uppdrag att teckna avtal med ledarna i herrlaget 

• Maria ringer runt till lagen för att sammanställa inför serieanmälan 

• Vi beslutar att fortsätta planeringsarbetet med att genomföra en cup i år 

• En arbetsgrupp planerar innehåll inför en tränarträff i mars 

• Vi beslutar att inte arrangera Valborg i år 

• Vi beslutar att lägga årsmötet tisdagen den 22/3 kl19 

 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


